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Tirsdag den 31. august 2021 kl. 14.00, EUC Syd, Stegholt 33-35, 6200 Aabenraa  
  
Dagsorden:  
1. Godkendelse af dagsorden  
2. Referat af Luu-mødet den 9. februar 2021  
3. Orientering ved Formanden  
4. AUB  
5. SKP-elever  
6. Orientering ved skolen  
7. Eventuelt  
 
Afbud: Tina V. Kristensen (MFD), Niels Per Bruun (MFD),  
 
Deltagere: Dan C. O. Møller (MFD), Andreas Nielsen (DM), Birgit Christiansen (DM), Jan 
Rasmussen (DM), Maria Andresen (Euc-Syd, Jan Kleemann (Euc-Syd), Carsten Jørgensen 
(Euc-Syd) 
 
Referat:  
Dan C. O. Møller Bød velkommen  
 
1. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev enstemmigt godkendt af LUU.  
 
2. Referat af Luu-mødet   
Referatet er udsendt den 15. april 2021.  
Dan Møller oplyste at der dog var anført årstal 2020 i referatet og at dette var en fejl, der skulle 
have stået 2021. herudover havde der ikke været bemærkninger til referatet. 
 
3. Orientering ved Formanden.  
 
Dan Møller oplyste at:  
 

• Niels Per Bruun havde valgt at stoppe i LUU da han er gået på efterløn og at 
Fagforeningen har udpeget Søren Nicolai Bertelsen fra Håndværkergården i Sønderborg til 
nyt medlem i LUU. 
Dan oplyste videre at der vil blive udsendt en revideret med kontaktoplysninger på LUU. 
Niels Per Bruun var sensor på Hoved-forløbene. LUU har denne opgave og der vil derfor 
skulle findes en afløser. Søren har meddelt at han gerne tager denne opgave og Dan 
oplyste at han vil gerne supplere Søren i hans fravær.  
 
Søren Nicolai Bertelsen har herudover valg at indtræde i svendeprøvekommisioner, hvor 
han tidligere har være suppleant. Dette er i forbindelse med at Niels Per Bruun også har 
valg at stoppe her. 

 
• Rådgiver teamet den 7. maj (denne gang med Jan Rasmussen som repræsentant for 

Mestersiden) har været aflagt virksomheden Dennis Maler IVS, Fladhøjvej 1, 6230 
Rødekro, Cvr. 39721309 og efter rådgiversamtalen har vi valgt at indstille virksomheden til 
godkendelse som praktikvirksomhed for Bygningsmalerelever. Virksomheden er blevet 
godkendt den 11. maj 2021. 
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• MFFU den 24. juni 2021 har udsendt svendeprøveresultater for prøverne som er afholdt i 
december 2020 og juni 2021. 
 

• Fællesudvalgets konference for de lokale uddannelsesudvalg er den 20. til 21. september 
2021. 

 
 
4. AUB  
 
Der er ansøgt om AUB-midler i foråret til MFFU som har godkendt ansøgningen og sendt den 
videre til UVM med deres anbefaling. 
Jan Klemann oplyste at han forventede at der vil komme svar i september 2021  
 
Dan Møller oplyste at der kun havde været et rådgiverbesøg ift. en virksomhed som havde søgt 
om at blive godkendt til at uddanne bygningsmalerelever og at han håbede at der vil komme flere 
ansøgninger om godkendelse. 
 
Dan Møller oplyste til Carsten Jørgensen at punktet blev brugt til at drøfte AUB midlerne, 
ansøgningerne og hvordan pengene bliver brugt. 
 
 
5. SKP- elever.  
 
Mette Marie Diemer Marcussen har oplyst, at hun har 9 SKP elever.  
Hvoraf 1 skal til svendeprøve i december.  
2 skal på H1 i september 21. 
Hun skriver, at det lige nu, er samtlige SKP elever, der har en eller anden form for diagnose, som 
hun skal tage højde for hver dag, når hun planlægger opgaverne. Hun hjælper dem, så godt hun 
kan, lytter og vurderer løbende, hvorvidt de er klar til at komme i praktik. En del af dem har godt 
håndelag og er engagerede i faget. Hun prøver at finde tilsvarende opgaver til dem, samt udfordrer 
dem på sværhedsgrad. 
Eleverne går sjældent alene og arbejder. Dog ikke det samme som, at gå med en svend ude i 
firmaet. 
Opgaver de arbejder på for tiden: 
Primært her på skolen + Lundsbjerg (bl.a. kontorer, vores ”mellem” værksted, udvendigt på den 
anden side) 
 
 
6. Orientering fra skolen.  
 
I juni 2021 afsluttede 20 elever GF2, hvoraf 5 mangler læreplads endnu. 
August 2021 er der startet 14 elever på grundforløb, hvoraf 4 har læreplads og 1 har mundtlig 
aftale. 
Eleverne søger praktikplads til uge 41 – der er stadig 7 der mangler at finde en praktikplads.  
 
Pt. H3 – 5 elever, som skal til svendeprøve i december. 
 
(H3/Svendeprøve juni 22= 7 elever. H3/svendeprøve dec. 22= 3 elever.)  
 
D. 20.09. starter der et H1 forløb med 17 elever. 
 
Der er holdt møder med Anni Ivanhoe Karstensen og Tina Jensen, for at få eleverne fordelt. 
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Vi har 17 kabiner, hvilket er afgørende for hold størrelsen. 
Hovedforløb 1 og 2 er forholdsvis fyldte de kommende år. Derfor er der i samarbejde med 
planlægger og Anni Ivanhoe Karstensen– aftalt at køre et ekstra hovedforløb i efteråret 2022. 
Dette kan lade sig gøre, fordi vi kun har 3 elever på H3 og af denne årsag heller ikke selv må 
afholde svendeprøven i december 22. 
Det vil nok være nødvendigt, de kommende år, at vi kigger på holdstørrelse på hovedforløbene og 
ud fra det, ved behov ligger ekstra hovedforløb ind. Der kan derfor komme ændringer i skoleforløbs 
planerne. I så fald, vil der komme skriv ud til de mestre der vil blive berørte, i den sammenhæng. 
 
 
Svendeprøve december: Der er kun 5 elever der skal op til svendeprøve i december 2021, da der 
er en elev som har valgt at udsætte svendeprøven til juni 22. Reglerne for afholdelse af 
svendeprøve drøftet og konklusionen var at der skal mindst være 6 elever. Derfor blev det aftalt at 
Maria tager kontakt til MFFU for afklaring på om svendeprøven kan afholdes på EUC-SYD. 
 
Der er efterfølgende givet grønt lys af Hans Henrik Sønnersgaard til, at vi selv gerne må afholde 
det med de 5 elever. 
 
 
7. Eventuelt.  
 
Dan Møller oplyste at Niels Per Bruun havde være i LUU og svendeprøvekommissionen i ca. 20 år 
og spurgte ind til om der var stemning for en afskedsgave til Niels Per Bruun i forbindelse med at 
han er stoppet, således at han også kunne blive takket for hans tid og indsats gennem alle årene. 
Der var enighed om at finde en gave til Niels Per Bruun 
Næste møde er den 16. november 2021 og mødet forventes at kunne afholdes fysisk.  
 
 
Referent: Maria Susan S. Andresen 


